

# Koloniföreningen Lövkojans årsstämma 2022-03-26

**Organisationsnummer: 857204-8984**

**Adress: Lövslingan 424 47 Angered**

## **Närvarande:**

Stuga 3 (fullmakt), stuga 4, stuga 5, stuga 6, stuga 8 (fullmakt), stuga 10 (fullmakt), stuga 11, stuga 12, stuga 13, stuga 14, stuga 17, stuga 22 (fullmakt), stuga 23, stuga 25, stuga 26, stuga 28, stuga 30, stuga 31, stuga 33, stuga 34, stuga 35, stuga 38 (fullmakt), stuga 39, stuga 40 (fullmakt), stuga 41 (fullmakt), stuga 44, stuga 48, stuga 49, stuga 50 (fullmakt), stuga 56, stuga 58, stuga 59, stuga 68.

## **1. Mötets öppnande:**

Jari Kuosmanen, ledamot och sekreterare i styrelsen, öppnade mötet och hälsade alla välkomna. I sitt tal riktade han ett stort tack till avgående kassör, Erkki Jokinen, som tjänat föreningen i 20 år. Jari lyfte särskilt upp några av alla de förmågor som Erkki har och som kommit föreningen tillgodo under åren.

Jari Kuosmanen föreslog mötet att både ordförande och mötessekreterare väljs innan fastställandet av dagordning. Det vill säga punkt 3 och 4 tas före punkt 2. Mötet godkände denna ordning.

## **3. Val av ordförande för mötet:**

Styrelsen föreslog Job van Eldijk.

**Mötet valde** Job van Eldijk till ordförande för mötet.

## **4. Val av sekreterare för mötet:**

Jari Kuosmanen föreslog Kerstin Andersson.

**Mötet valde** Kerstin Andersson till sekreterare för mötet.

## **2. Fastställande av dagordning:**

Dagordningen justerades genom att flytta styrelsens propositioner från punkt 22 till punkt 12, före styrelsens förslag till budget, eftersom budgeten är starkt kopplad till propositionerna. Medlem i stuga 34 ville lyfta upp ett antal diskussionsfrågor under punkt 23. Medlem i stuga 17 hade också en diskussionsfråga. Även styrelsen ville delge information till medlemmarna under punkt 23.

**Dagordningen fastställdes med dessa tillägg.**

## **5. Val av två protokolljusterare och tillika rösträknare:**

Ann-Christin Wikman och Gull-Britt Holtz föreslogs.

**Mötet valde** Ann-Christin Wikman och Gull-Britt Holtz till protokolljusterare och tillika rösträknare.

## **6. Fråga om kallelsen till stämman skett enligt stadgarna:**

**Mötet godkände** att kallelsen har skickats till medlemmarna enligt stadgarna

## **7. Styrelsens årsredovisning:**

Styrelsens årsredovisning och verksamhetsberättelse lästes upp av möttessekreteraren.

**Mötet hade ingenting att invända och lämnade därmed sitt godkännande.**

## **8. Revisorernas berättelse:**

Revisionsberättelserna för räkenskapsåren 2019 och 2021 lästes upp av ordföranden för mötet. Då revisionsberättelsen för räkenskapsåret 2020 saknades, följde en diskussion där styrelsen fick förklara varför. Styrelsen förklarade att på grund av den pågående pandemin hölls ingen årsstämma våren 2021. Förhoppningen var dock att kunna hålla extra årsmöte under hösten 2021. När det visade sig att detta inte gick på grund av pandemin, beslutade styrelsen att försöka ha ett ordinarie årsmöte våren 2022. I denna process uteblev revisionen för räkenskapsåret 2020, vilket styrelsen menar var ett misstag från deras sida.

### **I detta läge diskuterades om två alternativ för att lösa frågan:**

**Alt. 1)** Att avvakta med att godkänna räkenskapsåret 2020 och koppla in revisorer. Följden skulle bli att vi inte heller kan godkänna resultaträkningen för 2021, eftersom siffrorna bygger på 2020 års resultat. Vi skulle få sammankalla en extra stämma för att ta ställning till ett godkännande av revisionsberättelse och resultaträkningen för både 2020 och 2021.

**Alt. 2)** "Tillitsmodellen", vilket innebär att bokföringen 2020 kan antas vara korrekt p.g.a. att både 2019 och 2021 varit korrekta. Vidare bygger denna tillitsmodell på att styrelsen vid sina möten har fått genomgång av ekonomin och budgeten av kassören.

### **Mötet beslutade att godkänna Alt. 2, "tillitsmodellen".**

Detta innebär ett godkännande av 2020 års ekonomiska redovisning. Detta medför också att alla tre årens, 2019, 2020 och 2021 ekonomiska årsredovisningar blev godkända av mötet.

## **9. Fastställande av resultat- och balansräkning:**

### **Mötet godkände resultat- och balansräkningen för 2021**

## **10. Fråga om ansvarsfrihet åt styrelsens ledamöter:**

### **Mötet beviljade ansvarsfrihet åt styrelsens ledamöter för 2019, 2020 och 2021.**

## **11. Fråga om användande av överskott eller täckande av underskott:**

Underskottet i 2021 års resultaträkning beror på några tunga investeringar, bland annat har rostiga elskåp bytts ut. Styrelsen förklarade att eftersom ekonomin i föreningen i det stora hela är god, är det i nuläget inget problem med att täcka underskottet i 2022 års budget.

## **12. Styrelsens förslag till budget:**

Eftersom styrelsens propositioner kan komma att påverka budgeten och är beroende av utfallet av röstandet, delas denna punkt upp i 2 delar: A) Styrelsens propositioner och B) Styrelsens förslag till budget:

**A) Styrelsens propositioner/förslag (Finns att läsa i sin helhet på kallelsen. Kostnaderna nedan är presenterade utifrån 2022 år prisnivå, vilket innebär att årliga höjningar kan förekomma.):**

### **1. Styrelsen föreslår att årligen beställa en container för grovsopor för en årlig kostnad på ca. 15 000 kr**

Diskussion var livlig och handlade bland annat om att priset på containern kan bli högre än beräknad om man slänger fel saker i den, vilket har hänt någon gång under åren. Vidare lyfte man upp att det finns återvinningscentraler som man kan använda till detta ändamål. Men det fanns även tankar om att containern skulle kunna underlätta hantering av grovsopor för kolonister som inte har bil.

Frågan kunde inte beslutas utan en noggrann rösträkning. Den gav följande resultat:

Ja till årlig beställning av container 11 röster. Nej 16 röster.

**Mötet beslutade att gå mot styrelsens förslag, och säga nej till att beställa en container årligen.** (Detta betyder inte att föreningen aldrig kommer att hyra en container, utan att man fortsätter på samma sätt som tidigare och beställer container vid behov.)

**2. Styrelsen föreslår att leja ut städningen av toaletterna och duscharna till ett utomstående företag för cirka 45 000 kr per år**

Styrelsen lyfte upp de stora svårigheter som funnits under åren att få städningen att fungera kontinuerligt. Diskussion bland mötesdeltagarna handlade mycket om andra alternativ, t.ex. schemalagd städning, som medlemmarna skulle vara ålagda att utföra. Det frågades vidare vad som ingår i den lejda städningen. Styrelsen svarade att här ingår allt städmaterial, dock inte personligt förbrukningsmaterial som toalettpapper, handdukar och handtvål.

**Mötet beslutade att godkänna styrelsens förslag att leja ut städningen till ett utomstående företag. (påbörjas i maj 2022)**

**3. Styrelsen föreslår att föreningen bekostar utgifter för ekonomihanteringen med 25 000 kr per år**

Styrelsen motiverade sitt förslag med att den nya kassören kan behöva stöd i denna roll till exempel genom utbildning eller kurs, eller genom att leja ut hela eller delar av ekonomihanteringen till ett utomstående företag. Det påpekades från en av medlemmarna att styrelsens förslag är lite dubbeltydigt. Styrelsen instämde och förklarade att om man lejer ut ekonomihanteringen så minskar kostnaderna för det övriga stödet. Men om kurser eller annat stöd är tillräckligt, behöver kanske inte ekonomin att hyras ut i samma utsträckning vilket kan påverka kostnaderna även på längre sikt.

**Mötet beslutade att godkänna styrelsens förslag.  
Kolonisten i stuga 3 reserverade sig.**

**4. Styrelsen föreslår en höjning av månadsavgiften med 100 kr från 450 kr till 550 kr.**

Styrelsen menar att höjningen är befogad med tanke på de föreslagna propositionerna och på grund av omvärldsfaktorer som starkt redan bidragit till att priserna höjts generellt och framförallt när det gäller el och transporter.

Det fanns diskussioner om höjningens storlek. Det lyftes upp att det kanske räcker att höja med 50 kr i månaden, eftersom propositionen om containern röstades ner. Styrelsen menade höjningen med 100 kr behövs för att finansiera de beslutade förslagen, samtidigt som den oroliga omvärldssituationen har redan bidragit till ökade priser rent generellt och inte minst på el och transporter som också kommer att påverka återvinningskostnader.

Frågan kunde inte beslutas utan en noggrann rösträkning. Den gav följande resultat:

Antal röster för en höjning med 100 kr: 16 st.

Antal röster mot en höjning med 100 kr: 14 st.

**Mötet beslutade godkänna styrelsens förslag att höja månadsavgiften med 100 kr till 550 kr.** (Höjningen träder i kraft 1/5-2022.)

**b) Styrelsens förslag till budget:**

Budgeten korrigerades genom att minska på utgifterna med de 15 000 kr som containern hade kostat.

**Mötet beslutade att godkände budgeten för 2022.**

### **13. Fråga om antalet styrelseledamöter och suppleanter:**

**Mötet beslutade att styrelsen skall bestå av 5 ledamöter (varav en ordförande) och 2 suppleanter.**

### **14. Fråga om tillsättande av valberedning och andra funktioner:**

**Mötet beslutade att föreningen skall ha: Valberedning och miljöansvarig.**

Mötet föreslog följande personer till valberedning:

Job van Eldijk, Susanne Nordin och Therese Olausson.

**Mötet beslutade att välja Job van Eldijk, Susanne Nordin, och Therese Olausson.**

**Som miljöansvarig och sammankallande till miljögruppen fortsätter Job van Eldijk (Oftast kallad Job).**

Det förekom diskussioner kring val av personer till olika funktioner:

Job menade att det vore önskvärt med många olika arbetsgrupper. Hans drömscenario är att i princip alla medlemmar är med i någon arbetsgrupp. Han menade vidare att det inte behövs ett årsmötesbeslut för att starta en grupp. Det går bra att gå till styrelsen på ett styrelsemöte med förslag, stämma av, och sedan bilda en arbetsgrupp.

Stina Svanholm lyfte en önskan om transparens och öppenhet i valprocessen. Att det vore bra om valberedningen förannonserade sina kandidater för medlemmarna. Att det inte är hemligt.

Styrelsen menade att detta är ett bra förslag. I många föreningar finns den här typen av öppenhet, och tanken är att den även börjar tillämpas i vår förening vid kommande val

### **15. Fråga om arvode:**

**Mötet beslutade att liksom tidigare, ett mindre skattefritt belopp betalas som ersättning till styrelsens ledamöter.**

### **16. Val av ordförande (1 år)**

Valberedningen föreslog som ordförande Jari Kuosmanen.

**Mötet beslutade att välja Jari Kuosmanen som ordförande.**

### **17. Val av styrelseledamöter**

Valberedningen föreslog att Nicoleta Sabie, Ann-Christin Wikman och Kerstin Andersson väljs till ledamöter.

1 år: Nicoleta och Kerstin.

2 år: Ann-Christin

**Mötet beslutade att välja Nicoleta Sabie, Ann-Christin Wikman och Kerstin Andersson till ledamöter i styrelsen enligt ovan angivna tidsplan.**

### **18. Val av suppleanter (1 år)**

Valberedningen föreslog att Dolores Sörquist Börjesson och Job van Eldijk väljs till suppleanter.

**Mötet beslutade att välja Dolores Sörquist Börjesson och Job van Eldijk till styrelsesuppleanter.**

### **19. Val av kassör (två år)**

Valberedningen föreslog som kassör Outi Köster.

**Mötet beslutade att välja Outi Köster till kassör. (2år)**

### **20. Val av revisor och revisorssuppleanter. (1 år)**

Valberedningen föreslog som revisorer, Frank Sundqvist och Johanna Jarin.

**Mötet beslutade att välja Frank Sundqvist och Johanna Jaring till revisorer.**

Valberedningen föreslog som revisorssuppleanter, Rita Karlsson och Susanne Nordin.

**Mötet beslutade att välja Rita Karlsson och Susanne Nordin till revisorssuppleanter.**

### **21. Övriga val som beslutats av stämman eller av styrelsen hänskjutits till stämman**

Det fanns inga ärenden under denna punkt. Val av valberedning och miljöansvarig har redan avhandlats under punkt 14

### **22. I stadgeenlig ordning inkomna ärenden**

Motion från Stina Svanholm stuga 34, handlar om hur vi skall kunna öka tillgängligheten till den gemensamma föreningsstugan. (Motionen i sin helhet, samt styrelsens svar finns att läsa på årsmöteshandlingar.)

Diskussionen som följde utmynnade i styrelsens svar, att det är mycket välkommet att ta initiativ till sociala sammankomster som riktar sig till alla medlemmar, för dessa behöver man inte betala hyra, men att sammankomster av privat karaktär fortfarande är avgiftsbelagda.

Stina lyfte också upp frågan om att starta en stugkommitté. Detta förslag välkomnades av mötet och stöds av styrelsen. Alla som vill bilda olika arbetsgrupper göra detta av eget initiativ. Styrelsen är gärna med att stötta dessa grupper.

### **23. Nya föreningsangelägenheter**

#### *Styrelsens information*

Vi har haft behov att hitta ett nytt ställe för trädgårdsavfall, eftersom det på den tidigare platsen nu skall byggas en parkering för hyresgästerna på andra sidan vägen. Det har också visat sig också att mycket av vårt tidigare trädgårdsavfall hade hamnat på kommunens mark. Vi kan inte längre dumpa trädgårdsavfall på kommunens mark utan hålla det inom föreningens område. Styrelsen har diskuterat med medlemmar och bestämt ett nytt ställe för trädgårdsavfall och skall märka ut platsen med en skylt. Tanken är också att emellanåt flisa ner högen så att den inte blir alltför skrymmande.

Vi får avvakta något med att sätta på sommarvattnet, eftersom prognosen säger att det blir en kallare period framöver, med minusgrader på nätterna. Styrelsen följer väderutvecklingen kontinuerligt.

**Vårens gemensamma arbetsdag** kommer att äga rum: **Lördagen den 23 april kl. 9:30 - ca 16.00**

Vi börjar med frukost kl. 9.30. Mellan dagens arbetspass kommer det att serveras fika och lunch.

(Som regel brukar arbetsdagen inträffa sista lördagen i april, men eftersom den i år infaller på Valborgsmässoafton ansåg mötet att det är bättre att tidigarelägga arbetsdagen med en vecka.)

### *Medlemmarnas diskussionspunkter*

Stina, stuga 34, tog upp frågan om alternativ till Facebook, t.ex. en mail-lista. Michelangelo, Stuga 68, berättade att det är möjligt att koppla Facebook till hemsidan, så att info från Facebook automatiskt går dit

Stina tar också upp frågan om att ev. kunna begränsa de tider då man väsnas t.ex. med byggprojekt eller gräsklippning. Föreslår också att man kunde låta en dag i veckan vara fri från ljud, t.ex. söndagen. Mot detta anfördes att det är då de flesta är lediga och att man därför har begränsat med tid att utföra sådana sysslor. Det hänvisades till Göteborgs stads regler. Naturligtvis är det viktigt att vi visar varandra hänsyn på olika sätt!

Gull-Britt, stuga 17, väckte frågan om att "staga upp" och öppna den lilla "mellan-toan", som varit stängd senaste säsongen p.g.a. diverse fel. Styrelsen skulle undersöka vad som är möjligt att göra med toaletten.

Förslag väcktes om "tillsammansodling" vid odlingslotterna. Ev. skulle man kunna anmäla intresse på Facebook.

## **24. Mötets avslutande**

Mötet avslutades efter en rekordlång session.

### **Underskrifter**

---

Job van Eldijk, mötesordförande

---

Kerstin Andersson, mötessekreterare

---

Gull-Britt Holtz  
protokolljusterare

---

Ann-Christin Wikman  
protokolljusterare